
PACKAGE INCLUDES配套包括:

❑ Two Way Coach :Singapore - Genting – Singapore

来回车程 :新加坡 – 云顶 – 新加坡

❑ Two Nights Stay At First World Hotel (Twin Sharing) 

两晚住宿于第一大酒店 (两人一房)

(Standard Or Deluxe ROH) 

❑ Concert On 17/10/2023 07:00PM @ Arena Of Star

(NO REQUEST OF SEAT)

演唱会 17/10/2023 07:00PM于云星剧场
(不允许要求或选择座位)

❑ PACKAGE EXCLUDE配套不包括:

❑ Tourism Tax Per Room Per Night 

(Pay RM Upon Check-In) 

旅游税每间房每晚
(登记酒店时付款RM)

Favoured                       Sold 28 

Per Person 每人
108Fr

$

S. S. 单人间 ：$158

Concert only 演唱会：$ 88 Per Person

行 程 仅 供 参 考 , 最 终 行 程 可 能 会 根 据 实 际 情 况 进 行 微 调 。 须 符 合 条 规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*



Yu Ya, Whose Real Name

Is Lin Lihong, Was Born In

Taipei On December 18,

1953, A Taiwanese Female

Singer. In 1970, She

Became Famous With The

Song “Wang Shi Zhi Neng

Hui Wei”, “Nan Wang De

Qing Ren”, “Ri Luo Xi Shan”,

Etc.

尤雅，本名林丽鸿，53年12

月18日出生于台北市，台湾
女歌手。1970年凭着《往事

只能回味》一曲成名，代表
歌曲《往事只能回味》《乎
无良心的人》《难忘的爱人》
《日落西山》等。

行 程 仅 供 参 考 , 最 终 行 程 可 能 会 根 据 实 际 情 况 进 行 微 调 。 须 符 合 条 规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*



Collection Of Your Event Tickets, Kindly 

Proceed To Counter 707 Located In The 

Transportation Hub Of Crawford Hotel 

Between 1.00 PM To 4.00 PM On The 

Day Of The Event. Thank You.

于Event当天由1至4 PM 请先到
位于克劳福德酒店交通中心的707柜台

领取门票，谢谢

行 程 仅 供 参 考 , 最 终 行 程 可 能 会 根 据 实 际 情 况 进 行 微 调 。 须 符 合 条 规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*
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Interior (2 + 1) 27 – 30 Seater

***Free WIFI And USB Ports Are Available On Select Coaches Only.***

Please Take Note : Product Images Are For Illustrative Purposes Only. 

Single Decker

Coach Fleets

WIFI USB Recline Seat 

行 程 仅 供 参 考 , 最 终 行 程 可 能 会 根 据 实 际 情 况 进 行 微 调 。 须 符 合 条 规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*



Coach Insurance

Coach Transfer

Hotel

Concert

Travel Insurance

Meals

Hotel Tax

707-Inc Xpress

行 程 仅 供 参 考 , 最 终 行 程 可 能 会 根 据 实 际 情 况 进 行 微 调 。 须 符 合 条 规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*



Genting Highland

行 程 仅 供 参 考 , 最 终 行 程 可 能 会 根 据 实 际 情 况 进 行 微 调 。 须 符 合 条 规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*



Genting Highlands, 
Located In Malaysia's Mountains, Is A

Popular Mountain Resort Known For Its

Cool Climate, Entertainment, And

Recreational Activities. It Features The

Genting Resort, An Integrated Complex

With Hotels, Casinos, Theme Parks,

Shopping Malls, And Dining Options. The

Genting Highlands Theme Park Consists

Of An Indoor Theme Park And An Outdoor

Theme Park, Offering A Variety Of Rides,

Attractions, And Arcade Games. The

Resort Also Includes The Skyavenue Mall,

Which Features Retail Outlets,

Restaurants, And Entertainment Options.

The Surrounding Area Showcases

Beautiful Landscapes, Mountains, And

Forests, And The Awana Skyway Cable

Car Provides Scenic Views. Genting

Highlands Offers Accommodations For

Different Budgets And Is A Favored

Destination For Families, Couples, And

Thrill-seekers.

行程仅供参考,最终行程可能会根据实际情况进行微调。须符合条规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*
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SkyWorld Theme Park

Main Hall
行 程 仅 供 参 考 , 最 终 行 程 可 能 会 根 据 实 际 情 况 进 行 微 调 。 须 符 合 条 规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*



Indoor Skytropolis Theme Park

行 程 仅 供 参 考 , 最 终 行 程 可 能 会 根 据 实 际 情 况 进 行 微 调 。 须 符 合 条 规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*



Fitness Centre

Daily: 7am - 10pm

Spa Facilities

Daily: 11am – 11pm

Spa Treatments

Daily: 11am – 12 mid

Wellness

行 程 仅 供 参 考 , 最 终 行 程 可 能 会 根 据 实 际 情 况 进 行 微 调 。 须 符 合 条 规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*



Bar & Lounge Concept
The Lobby Lounge serves guests who enjoy fine spirits, good vintages, and

interesting cocktails, along with great company.

A go-to spot for live sports viewing, as well as pipe-in music, the Lobby Lounge

serves both the single guest, or groups, with an extensive beverage menu,

interesting bar bites, and a stunning view.

Location: Lobby Level, Genting Grand

Operation Hours

Sunday to Thursday 12nn to 12am

Friday, Saturday & Eve of Public Holidays : 12nn to 1am

Dress Code

Male: No singlets, shorts, or slippers

Female: Smart casual

行 程 仅 供 参 考 , 最 终 行 程 可 能 会 根 据 实 际 情 况 进 行 微 调 。 须 符 合 条 规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*



FUHU Pop-Up Dining

行 程 仅 供 参 考 , 最 终 行 程 可 能 会 根 据 实 际 情 况 进 行 微 调 。 须 符 合 条 规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*



Urban art, fashion and music
A new state-of-the-art lifestyle driven club, Empire by Zouk celebrates the hip hop

culture in every way. The 5,000 square feet club features four magnificent

chandeliers and tongue-in-cheek wall art alongside its cutting-edge sound system

and lighting, perfect for a remarkable night out.

Please note that patrons must be at least 21 years of age to enter the club.

Location: Zouk Atrium, SkyAvenue (below Burger & Lobster)

Dress Code

Smart casual

行 程 仅 供 参 考 , 最 终 行 程 可 能 会 根 据 实 际 情 况 进 行 微 调 。 须 符 合 条 规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*



A : Cash / NETS At Outlets

707-Inc People's Park Centre - 10:00 AM – 7:00 PM

Address: 101, Upper Cross Street, People's Park Centre #B1-20, Singapore 058357

707-Inc Boon lay Shopping Centre - 10:00 AM – 7:00 PM

Address : 221, Boon lay Place , #01-104, Boon lay Shopping Centre, Singapore 640221

B : PayNow

Book Through Whatsapp Channel

C : PayNow & Credit Card

Online Reservation www.707-inc.com

How To Book: RPG

Reserved

Payment

Go

➢ Destination & Package Booking Details

➢ Travel Date & Time

➢ Name As Per Passport (CAP)

➢ IC Number / Passport Number 

➢ Date Of Birth

➢ Genting Member Card No. Genting Only* 

行 程 仅 供 参 考 , 最 终 行 程 可 能 会 根 据 实 际 情 况 进 行 微 调 。 须 符 合 条 规
The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation.Terms Apply*



Confirmation Of Acceptance

By Booking With: 707-inc Great Excursion Travel Pte Ltd.

You Are Acknowledging That You Have Read Our Terms And Conditions

And You Agree To Be Bound By Them.

General Terms and Conditions – Others Terms Applies Refer To www.707-inc.com/terms

707-Inc Great Excursion Travel Pte Ltd Is Refer Is Our Company.

➢ Ticket / Tour Package Is Strictly NON-REFUNDABLE/NON-REROUTEABLE/NON TRANSFERRABLE/NO

AMENDMENTS. No Show On Booked Dates Will Render Services Forfeited. Suggest Buy Travel Insurance

Hotel Regulations

➢ Hotel Standard Check In Time Is At 3:00 PM And The Standard Check-out Time Is 11:00 AM By Passport - Exclude

Sustainability and Tourism Tax Per Room Per Night (Pay RM Upon Check-In).

➢ Room Type Is Assign By Hotels Strictly No Request. Overlap & Platinum Card Booking Will Be REJECTED. One

Member Card Can Book Only Once Per Date.

➢ Early Check-in Is Subject To Room Availability And Surcharge. Late Checkouts Will Automatically Charge One (1)

Night.

➢ All Room Categories (Bed Configuration) And Special Requests Are Subject To Availability Upon Check-in

➢ Damage And Loss Of Hotel Key Cards, Bedsheets And Towels, And Consumption Of Food And Drinks In The Mini-

fridge-bar And Other Incidental Expenses Are NOT Included In The Tour/Travel Package & These Are Charged To

The Client.

➢ Incidental Charge: Most Of The Hotels Are Requiring Security Deposit Upon Check-in. Return Of Deposit Will Be

Processed Upon Check Out If No Damages Have Been Incurred During Your Stay.

.

http://www.707-inc.com/terms

